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Abstract (en)
The housing has a pivotable housing cover (20) for closing the housing (10) or for locking a connected counter plug and a turn and lock mechanism
that interacts with the counter plug. The turn mechanism consists of connecting elements (30) and struts (31) rotatably mounted in journals (22,24)
on the plug housing and cover and the locking mechanism consists of a latching protrusion on the connecting element with an opening for latching
onto a journal of the counter plug housing.

Abstract (de)
Zur Abdeckung eines Steckergehäuses (10) sowie zur Verriegelung des Steckergehäuses mit einem Gegenstecker (40) wird ein integrativer Dreh-
und Verriegelungsmechanismus vorgeschlagen, der aus an den Seitenflächen (15) des Steckergehäuses (10) angeordneten Verbindungselementen
(30, 30') gebildet ist, die an Zapfen (14, 24) geführt sind, und mit einem daran schwenkbar angeordneten Gehäusedeckel (20) verbunden sind, der
zur Verriegelung mit dem Gegenstecker (40) vorgesehen ist.
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